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Toelichting:
In de PZC van woensdag 24 augustus 2011 is te lezen dat het Britse bedrijf Hutton
Energy het voornemen heeft om een vergunning te vragen voor het (proef)boren
naar schaliegas in de omgeving van het Sint Philipsland.

In Noord-Brabant en Limburg is ook sprake van dergelijk vergunningstraject  voor de
gebieden Breda-Maas en de Kempen. Deze gebieden grenzen aan een gebied waar
al wel een zogenaamde opsporingsvergunning voor afgegeven is  aan het, tevens
ook, Britse bedrijf Cuadrilla. Laatstgenoemde wil proefboringen gaan doen in de
omgeving van Boxtel en Haaren. Hierop zijn brede protesten ontstaan onder de
inwoners, milieugroeperingen, de (lokale) politiek en waterwinbedrijven.

Bij de winning van schaliegas komt methaangas (CH4) vrij. Dit gas is een
‘broeikasgas’ en is meer dan 20 keer schadelijker dan koolstofdioxine (CO2).  Verder
zijn er nog vele (gezondheid) risico’s zoals het gebruik van chemicaliën bij ‘fracking’,
kans op ontploffingen of aardbevingen en enorm verbruik ( en mogelijke
verontreiniging) van grondwater.

In het kader van de zorg voor het milieu, een duurzaam gebruik van de ondergrond
en de grote onzekerheid die er nog steeds is rond het rendement van de winning van
schaliegas vindt de fractie van de SP het belangrijk om tijdig haar zorg uit te spreken.

De SP-fractie heeft daarom de volgende vragen:

1. Is het college op de hoogte van het gegeven dat het Britse bedrijf, Hutton
Energy, voornemens is om een opsporingsvergunning aan te vragen om
(proef)boringen te gaan doen naar schaliegas in de omgeving van Sint
Philipsland?

2. Is het college er van bewust dat de winning van het schaliegas grote
(blijvende)nadelige gevolgen kan hebben voor het milieu? Bij de winning van
schaliegas komt bijvoorbeeld methaangasvrij en kunnen er veel schadelijke
stoffen in het grond en oppervlakte water terecht komen.
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3. Er bestaat ook een verhoogde kans dat er (kleine)aardbevingen plaats gaan
vinden door de winning (zoals in het Engelse Blackpool), is het college hiervan
op de hoogte?

4. Is het college het met de SP eens dat het een vreemde gang van zaken is dat
er bedrijven van buiten Nederland hier fossiele brandstoffen willen gaan
winnen met alle gevaren van dien?

5. Is het college het met de SP eens dat er beter ingezet kan worden op
duurzamere vormen van energiewinning, zoals bijvoorbeeld getijdencentrales,
zonne-energie e.d. en dat het winnen van schaliegas verre van duurzaam is.
Zo nee, waarom niet?

6. Is er binnen de provincie Zeeland voldoende kennis aanwezig om te kunnen
beoordelen of deze boringen toegestaan mogen worden?

7. De provincie Noord Brabant heeft op 31 mei 2011 een brief verstuurd aan
Minister Verhagen met een dringend verzoek om niet akkoord te gaan met het
afgeven van een opsporingsvergunning. Is het college het met de SP eens dat
wij , de provincie Zeeland, het Brabantse voorbeeld moeten volgen, i.v.m. alle
veiligheidsrisico’s en onbekendheid omtrent dit onderwerp? Zo nee, waarom
niet?

Namens de SP-fractie,

J. van Dijen


